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 Mäntynummen yhtenäiskoulun sisäilmaryhmän kokous 
 
Kokousmuistio  
Aika: 27.10.2021 klo 9.05-10.05 
 
Paikka Etäyhteys 
 
Paikalla:  
Elina Kaitajoki, pj. / Inspector Sec Oy 
Johanna Marttala 
Kari Komonen 
Matti Peltonen 
Marko J. Nurmi  
Minna Lallinaho 
Pasi Perämäki 
Mika Vierikko, klo 9.20-10.05 
Päivi Tuomi, siht. 
Jari Åström 
 
Poissa:  
Pia Eriksson 
Kirsi Hietanen 
Katja Apell 
Lassi Huhtala 
Valtteri Kiuru 
Juha Laiho 
Outi Borgström 
Kaija Moisio 
Pirjo Piesala 
 
Käsitellyt asiat: 
 
1. Kokouksen avaus 
Elina Kaitajoki avasi kokouksen  

 
2. Puheenjohtajan, sihteerin ja pöytäkirjan tarkastajien valitseminen  
Puheenjohtajaksi valittiin Elina Kaitajoki ja sihteeriksi Päivi Tuomi. Pöytäkirja tarkistetaan seuraavassa 
kokouksessa.  
 
3. Edellisen kokouksen muistion läpikäyminen ja hyväksyminen 
Muistio hyväksyttiin. 
 
4. Esityslistan läpikäyminen ja hyväksyminen.  
Puheenjohtaja kävi läpi esityslistan ja se hyväksyttiin. 
 
5. Käyttäjien edustajien ja rehtorien arvio sisäilmatilanteesta  

 Koulussa on ollut rauhallinen tilanne ja ollaan tyytyväisiä toimenpiteisiin. 
 Tilanne on vakaa. Tietenkään eivät oireilevien henkilöiden oireet ole poistuneet, mutta yritetään 

selvitä remonttiin ja uudisrakentamiseen asti. 
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 Huoli on herännyt arkiston ja koulusihteerin huoneen, neuvotteluhuoneen, opinto-ohjaajan 
huoneen sekä keittiön ja ruokaloiden kunnosta. Nuorisotyöntekijä ei voi työskennellä koulun 
tiloissa ollenkaan.  

 Vesivuodot ja koulun kattorakenne huolestuttavat. 
 Keittiöllä on ollut liian kuuma, samoin sisäilmaoireilua. 
 Hankesuunnittelutyö etenee, työpaja 6.10. 

 
6. Kouluterveydenhuollon arvio tilanteesta 
Kouluterveydenhuollossa noudatetaan kaupungin sisäilmaprosessia. Tilanne on rauhallinen tällä hetkellä. 
Yksi oirepäiväkirja haettu, muttei ole palautettu. 
 
7. Työterveyshuollon arvio tilanteesta  
Työterveyshuollossa on ollut rauhallista, ei uusia yhteydenottoja. 
 
8. Kiinteistöhuollon toimenpiteet  

 Luokka Y11 kunnostettu ja Y12 kunnostus on alkanut syyslomalla. Syyslomalla oli lattiamattojen 
poisto. Nyt purkutöitä ja sitten tiivistystöitä, miehistön vajausta. Viikolla 46 IV-putki ja seuraavien 
kahden viikon aikana lattiantasoitusta ja mattojen laittoa. 

 Viikolla 49-50 kalusteet, valaisimet ja sähköasennuksia, viikolla 51 siivousfirma. Luokan 12 
remontissa ei mitään yllätyksiä luokkaan Y11 verrattuna. 

 Mika Vierikko esitteli keittiöntilannetta. Keittiössä lähdetään selvittämään keittiön lämpötiloja ja 
miten parantaa keittiön lämpötilatilannetta. Koneille testaus loman aikana, ei ole tullut vielä 
tuloksia. Yhteydessä voi olla Harri Kiviniemeen ja Henrietta Mikkolaan. Keittiön muutostöistä ja 
jäädytysasioista voi tiedustella Tauno Teräväiseltä. 

 Opinto-ohjaaja siirrettävä toiseen tilaan; tila ei ole mitoitettu työtilaksi, eikä tilassa riittävästi 
korvausilmaa -> mediateekissa vapaata tilaa 

 
9. Elina Kaitajoki / Inspectorsec Oy tehdyt toimenpiteet ja olosuhdearvio. 

● Mäntynummen yhtenäiskoulun sisäilmasivustossa mm. kokouksen muistiot ja ajankohtaisia asioita: 
www.mantynummenkoulu.fi 

● Elina Kaitajoki esitteli sisäilman seurantakyselyn tuloksia ja keskustelimme asiasta. 
● Lokakuun alussa lähetettiin sisäilmakysely henkilöstölle (1.10.-15.10.2021). Kysely lähetettiin 

henkilöille, jotka ovat ylätalossa yli 7 tuntia /vko. Vastauksia saatiin 34 kpl ja n. puolet jätti 
vastaamatta. 

● Kyselystä nousi esille mm. seuraavia asioita: 
o Kellarikerrokseen ei ole tulossa korjaustoimenpiteitä. 
o Myös kirjaston tilanteesta mainintaa vastauksissa. 
o Esille nousi mm. siivouksen taso ja järjestelyt 
o Luottamus eri osapuolten toimintaan /Peittelyn tunnetta? -> Tiedottamiseen kiinnitetään 

huomiota; sisäilmasivustosta löytyy ajankohtaista tietoa 
o Ilmanvaihdon tutkija tekee säätöjä testitulosten pohjalta ja sisäilmakyselyn pohjalta 

mainittuihin tiloihin tehdään toimenpiteitä 
o IV-laitteita on tulossa 
o Y12 korjaustoimenpiteet; tarkistetaan myös Y12 viereisen tilan tilanne 
o Opinto-ohjaaja siirrettävä toiseen tilaan -> mediateekkiin 
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o Sisäilmakyselyn raportti tiedotetaan henkilökunnalle ja henkilökuntaa pyydetään 
tarvittaessa ottamaan yhteyttä esimiehiin, työterveyteen ja Inspector Sec Oy:n Elina 
Kaitajokeen 
 

10. Muut asiat 
● Hankesuunnittelu etenee mm. tehdään eri vaihtoehtojen kustannuslaskelmia ja vaikutusten 

arviointia 
 6.10. työpaja hankesuunnittelutyön tiimoilla 

 
11. Seuraava kokous  
 
Seuraava kokous on 24.11.2021 klo 9.00. Elina lähettää kalenterikutsun kaikille.  
 
12. Kokouksen päättäminen  
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 10.05. 
 


